
• KS DUŠAN KVEDER-TOMAŽ NASPROTUJE UVEDBI NOVE PROGE MPP _J

Vprašati bi morali tudi krajane
Iz delegatskega gradiva je ra-

zvidno, da je za 10. sejo Skupš-
čine Komunalne skupnosti Ijub-
Ijanskib občin pod 4. točko
dnevnega reda, na strani 54 s
skico podan 6. variantni predlog,
ki se glasi:

»Proga št. 2 in njena preusmcri-
tev.«

»Od končnega postajališča na Le-
laliski cesli pri obručulišču v Novem
Poljupoteka progu mimn obstoječega
indusirijskeffu kompleksa po vsejdol-
iini Letališke ceste, Kujuhove, Zalo-
ške do Hrvatskega lrga in od lod na
Poljunsko cesto. Nadaljna trasa po-
leka preko Tromostovja v IVolfovo
ulico po Titovi cesii do Trga OF in
Masuijkovi cem na Širuirtjnsko
cesto, do Savske ceste, mimo Žal pu
Pokopališki ccsii do križišča s Kavči-
čevo ulico, kjer ima konino postajo v
Zeleni jami pri tovarni VELANA. V
obrulni smeripoteka trasapo istih uli-
culi du izhodiščne točke (glej skico —
varianlu 6).«

»Uvedba nove proge št. 4 na rela-
ciji Nove Jarče—Kodeljevo«

»Doliina proge: 3,4km v eno
stner«

»Proga naj bl po tej varkmti pove-
zovalu skmjno ločkoSmariinskc ceste
v Novih Jaršah z obračališčem na
Kodeljevem, kjerje doslej obračata št.
5.«

O citiranih predlogih so v Krajevni
skupnosti DUŠAN KVEDER-
TOMAZ dosedaj že , razpravlja/i:
Komisija za komunalna vprašanja,

na razširjeni seji KO ZZB NOV, de-
legacija za občinski zbor KS, na raz-
širjeni seji delegacije za SIS komu-
nalnega gospodarstva Ijubljanskih
občin in na I I . konferenci delegacij
za SIS komunalnega gospodarstva
Ijubljanskih občin. V vseh organih in
delegacijah je bilo sprejeto naslednje
stališče: »Skupščina Komunalne
skupnosti Ijubljanskih občin naj
umakne del 4. točke iz dnevnega
reda in sicer na 54. slrani, točka 5.2.
proga št. 2 in njena preusmeritev in
točka 5.3. uvedba nove proge št. 4 na
relaciji Nove Jarše—Kodeljevo t.j.
varianta 6 (glej skico). Umik pred-
loga zahtevajo zato, ker predlog ni
bil usklajen s potrebami delovnih
ljudi in občanov ter OZD in kot tak
ni uslrezen.

Skupščina komunalnih skupnosti
Ijubljanskib občin naj zadolži odbor
za MPP in OP naj pripravi do naslcd-
nje seje Skupščine nov predlog. o ka-
terem naj razpravljajo in sprcjmcjo
stališče zbori delovnili Ijudi in obča-
nov v KS Dušan Kveder-Tomaž,
Jože Moškrič-Ciril in v KS Zelcn;i
jama ter delovni Ijudjc v organizaci-
jah združenega dela na območju teh
kmjevnih skupnostih. Pripominju-
mo, da so enako stališče zavzeli tudi v
sosednjih dveh krajevnih skupno-
stih. Sprejeto je bilo tudi stališče, da
doklcr ne bo izdelan ustrezen prcd-
log, ki so sprejemljiv za vse t.j. za
uporabnike in izvajalce, mora ostati

avtobusna proga št. 2 na sedanji trasi.
Delovni Ijudjc in občani iz Novih

Jarš in Zelene jame nikdar ne bomo
pristali na to, da bi ostali brez avto-
busne zveze s eentrom naše občine in
mesta Ljubijane.

V imenu delovnih ljudi in občanov
iz območja tibeh KS Nove Jarše in iz
KS Zelena jama se iskreno zahvalju-
jem vsem organom. organizacijam in
delegacijam za doslojno dosedanje
zastopanje in sprejemanje ustreznih
stališč v našo korist.

V bodoče pa zahtevamo, da KK
S 'DI. skKčt zbore delovnih Ijudi in
občanov, na katerih bomo nepo-
sredn« povedaK <,voje potrebe, na
podlagi katerih bomo /av/eli tudi
uslrezna stališča. Od naših pravic, Id
jih imamo, ne bomo nikoli odstopili!
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